
大阪 鳥取
鳥取市×日本交通　高速巴士聯合企劃
돗토리시 × 니혼 교통 고속버스 제휴사업
City of Tottori x Nihon Kotsu, an Intercity Bus Collaboration Project

外國人觀光客限定·외국인 관광객 한정
Foreign tourists only

利用期間：2023年7月7日～2024年3月31日　8月1日～31日、12月1日～1月15日　無法使用此優惠 購買票卷時需出示護照  因有總人數上
限，可能早於2024年3月31日結束 敬請見諒
이용 기간 : 2023년 7월 7일부터  2024년 3월 31일까지  본 서비스는 8월 1일 ∼ 31일, 12월 1일 ∼  1월 15일에는 이용하실 수 없습니다. 버스 승차권 
구매 시 여권을 제시해 주시기 바랍니다. 본 서비스는 이용자 수에 제한이 있어 이용 기간 내에 종료될 수 있습니다. 이 점 양해해 주시기 바랍니다.
Service Period: July 7th ,2023‐March 31st ,2024. This service is not available during Aug 1 - Aug 31 and Dec 1 - Jan 15. You will be required to 
show your passport when purchasing a ticket. "There is a possibility that the service will end before March 31st, 2024, as there is a limit to number 
of users. " Thank you for your understanding.

難波OCAT·난바 OCAT

超值巴士·초특가 요금 버스
Special Discount Bus

鳥取巴士總站·돗토리역 버스 터미널  
Namba OCAT Tottori Station Bus Terminal

￥1000
成人·어른
Adult(s)

兒童·어린이 
Child(ren)

人（¥1,000)
인

人（¥500)
인

姓名·성명
Name

國籍·국적
Nationality

利用人數
이용 인원
Number of passengers

大阪（なんばOCAT）　　　　➡　　　　　鳥　　取

申請表·신청서  Reservation Application 

乘車日（購入日）
이용 날짜 (구매일)
Departure date
 (Purchase date)

乘車時間
출발 시간  
Departure time

乘車區間·이용 구간
Travel Route

大阪（難波OCAT）・오사카 (난바 OCAT)  
Osaka(Namba OCAT)

鳥取巴士總站・돗토리역
Tottori Station Bus Terminal

月　　　　　　　日　　　　　　　曜日

午前

午後
　時　　　　　　　分a.m.・오전

p.m. ・ 오후

   월              　　　　　  　    　　　　 일　  　　　 　　　　　　　　 　  　　 요일
month          　　    　　　   　　　   day　　　　　        　　　　　 day of the week

시
hour

　　　　  분
　　　　minutes



Ticket Counter (Namba OCAT)
售票處（難波OCAT）
버스 승차권 판매소

Discount tickets are sold at Namba OCAT.You will be required to show your passport when 
purchasing a ticket.Terms and Conditions : Foreign travelers that were granted with a "short term 
stay"(a stay of up to 90 days) at the immigration check and came to Japan with the objective of 
sightseeing.We will make a toilet break at the Yasutomi Parking area midway, so the bus will 
stop for 10 minutes.Please make sure to come back in time. If your child needs a seat of their 
own, Children's Fare will be charged, even for children under six years old.In case you lose your 
ticket when boarding a bus, you will have to purchase it again at the ticket counter.

超值巴士票在難波OCAT的售票窗口販售。購買時需出示護照。利用資格:持有“短期滯留”簽證
（90天），以觀光為目的來訪日本的外國旅行者。途中，在安富休息區停車10分鐘，以便乘客
休息或利用洗手間。請注意按時回到車上。
如果兒童需要單獨使用一個座位，即使未満6歳，也必須支付兒童票費。如果遺失車票或者乘車
時忘帶車票、需要到售票處再次購買。

할인 승차권은 난바 OCAT에서 구매할 수 있습니다.버스 승차권 구매 시 여권을 제시해 주시기 바랍니다."이용 
조건: 일본 체류 자격이 〈단기 체류(90일간)〉이며, 관광을 목적으로 일본에 입국한 외국인 여행자에 한함."이 
버스는 중간에 야스토미 휴게소에서 10분간 정차합니다. 화장실에 다녀오시거나 휴식을 취하신 후에 늦지 
않게 버스로 돌아와 주시기 바랍니다.6세 이하 어린이라도 좌석을 이용할 경우에는 어린이 요금을 지불해야 
합니다.버스 승차권을 분실한 경우 승차권 판매소에서 다시 구매하셔야 합니다.

●❼

●❻ ●❺ ●❹ ●❸ ●❷ ●❶

●❽ ●❾ ●10

Places for buying
the bus ticket

escalator
（1F～5F)

Elevator
（1F～rooftop)

 Ticket Counter  巴士票的購票地點  버스 승차권 판매소

Business Hours 7:00-20:45
Departure Platform  7

營業時間  7:00～20:45
巴士乘車處 7號月台 

영업시간 7:00-20:45
승차장 (7번)

OCAT

（Please purchase the ticket at the ticket counter 　
　during business hours."Please be aware that tickets 
　cannot be purchased on the bus.".）

（請務必在營業時間內到售票處購票。
　請注意，巴士車內不予賣票。）

（영업 시간 내에 승차권 판매소에서 승차권을 구매해 　
　주시기 바랍니다.승차권은 버스 내에서는 구매할 수 　
　없으니 주의하시기 바랍니다.）

T E L +81-857-26-5111（8:00-20:00）
Mail h-bus@nihonkotsu.jp

See the timetable (QR Code)

巴士時刻表（掃描QR碼,查詢巴士時間）

시간표(QR코드로 확인하기)

座席予約に関する問い合わせ
（乗車より１か月前から予約ができます）

預約座位的聯系方式（可以提前一個月預訂）
좌석 예약 문의처: 이용 날 한 달 전부터 예약할 수 있습니다.
Seat reservation contact information
 (you can make a reservation up to one month in advance)


